

2019 the 4th International Conference on Cloud Computing and Big Data Analytics

April 12-15, 2019, Chengdu, China



2019 the 4th International Conference on Cloud Computing and Big Data Analytics (ICCCBDA 2019) which will be held during April 12-15, 2019 in Chengdu, China. It is organized by Sichuan Institute of Electronics, co-organized by Xihua University, technically supported by Southwest Jiaotong University.



All accepted papers after proper registration and presentation, will published and sent to be indexed by **Ei Compendex** and **Scopus**.

Topics

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

- Algorithms and Programming Techniques for Big Data Analysis Processing
- Algorithms and Systems for Big Data Analysis Search
- Big Data Analysis Analytics and Metrics
- Big Data Analysis Architectures
- Anomaly Detection in Very Large Scale Systems
- Cloud Applications Performance and Monitoring

For more information, please visit <http://www.iccxbd.com/cfp.html>.

Important Dates

Submission: Before December 1, 2018

Notification: on December 25, 2018

Registration: by January 10, 2019

Submission Method

Online Submission System

► <http://www.easychair.org/conferences/?conf=icccbda2019>

Or via email: icccbda@young.ac.cn

Contact Us

Conference Secretary: Ms. Tyra L. Zhang

Tel: +86-28-86527868

Mobile: +86-182-1565-4293

Email: icccbda@young.ac.cn



2019年第四届IEEE云计算与大数据分析国际会议 2019年4月12日-15日, 成都, 中国



2019年第四届云计算与大数据分析国际会议 将于2019年4月12-15日 在 中国·成都 举办。本次会议由四川电子学会和 IEEE 主办，西华大学联合主办，西南交通大学等提供本地支持。会议旨在促进云计算与大数据分析等领域的学术交流与合作，热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

 **IEEE** 会议收录的文章将以论文集形式出版并提交 **El Compendex** 和 **Scopus** 检索。

征稿主题

- 大数据分析分析和度量
- 大数据分析架构
- 大数据分析经济学
- 大数据分析加密
- 关于企业、政府和社会的大数据分析
- 企业管理模型和实践中的大数据分析
- 大数据分析的云计算技术
- 网络和通讯
- 流动性管理
- 接口和控制系统
- 智能数据处理
- 云经济

更多信息, 请查阅

<http://www.iccibd.com/cfp.html>.

截止时间

投稿截止日期: 2018年12月1日

录用通知日期: 2018年12月25日

注册截止日期: 2019年1月10日

投稿方式

在线投稿

▶ <http://www.easychair.org/conferences/?conf=icccbda2019>

邮箱投稿: icccbda@young.ac.cn

联系方式

联系人: 张老师

邮箱: icccbda@young.ac.cn

联系电话: 86-28-86527868

86-182-1565-4293

